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Aanwezig  
Voorzitter H. van Bogget (SV) 
De leden  Joost van Beek (D66), Har Beurskens (SV), Marianne Bultman (RO), 

Roy Coolen (SV), Michel Graef (SV), Berry Hermans (RO), Leon van 
Kessel (PL), Peter van Melick (CDA), Maurice Schreurs (CDA) Gerry 

Teeuwen (RO) en Ad Thomassen (VVD) 
Vervanging  
Portefeuillehouders P. Verlinden en Paul Vogels 
Ambtelijke ondersteuning M. Heijnens, P. Schroën, H. van Pol bij agendapunt 5a 

J. van Aaken, J. Cox, G. Janssen en M. van Heel bij agendapunt 6 
Derden -- 

Raadsleden op de tribune L. Linssen, M. Wagemans, R. Raemakers en commissielid  R. Flinsen-
berg 

Ambtenaren op tribune Gertie Janssen en Marian Menting 
Belangstellenden 2 personen 
Commissiegriffier J. Lommen  
 

01 Opening 

De voorzitter opent de vergadering om 19:30 uur en heet iedereen van harte welkom. Hij 
maakt melding van de afmelding van burgemeester Verhoeven  

02 Vaststellen agenda 
De agenda wordt conform vastgesteld. 

03 Vaststellen verslag vergadering 28 oktober 2014 

Het verslag wordt conform vastgesteld. 

04 Spreekrecht niet-commissieleden 
Van het spreekrecht wordt geen gebruik gemaakt. 

05 Presentaties en thema’s 

05a  Presentatie over en door het Klantencontactcentrum (KCC) 
Medewerkers van het klantencontactcentrum houden een presentatie over hun werkwijze, 
aantallen bezoekers vis de diverse kanalen en vragen de aanwezigen om een raad/opmerking 
advies voor het KCC op te schrijven op een tegeltje. Deze adviezen worden vervolgens door 
hen van een reactie voorzien. De presentatie wordt bij het verslag gevoegd.  
Enkele suggesties die tijdens de vergadering al worden gedaan: 
 Klantsturing naar een bepaald kanaal (Bijv. van telefonie naar website) kan wellicht dwin-

gender worden opgepakt, door mensen aan de telefoon direct te verwijzen naar de websi-
te, en de vraag die ze op dat moment hebben niet meer zoals nu nog telefonisch afhande-
len. 

 Vraag mensen daags na hun klantencontact naar hun bevindingen middels een e-
mail/formulier. Dit gebeurt nu incidenteel. 

 Mensen worden ondanks de toezegging aan de telefoon niet teruggebeld door backoffice. 

 Er worden verschillende antwoorden gegeven op dezelfde vragen 
 Mensen moeten keer op keer geïnformeerd worden. Over interne werkwijzen moet telkens 

gecommuniceerd worden. 
06 Raadsvoorstellen 

06a 3e Raadsrapportage 2014 
 Er is sprake van hogere kosten college van € 315.000,00. Dit bedrag is niet nader ver-

klaard. Het antwoord: 
In de 3e rarap is de tekst over de extra koopsom om de pensioenvoorziening wethouders 

aan te vullen weggevallen.  
 

omschrijving 2014 2015 2016 2017 2018 2019 

appa pensioenplan 17.945 16.035 13.655 -12.775 -13.550 -27.700 

pensioen tekort 222.200 
     

appa wachtgeld 32.040 60.860 26.745 -9.015 -14.605 -14.605 

re-integratie 13.500 
     

Uitbreiding met 0,5 
fte 

29.000 47.000 47.000 47.000 47.000 47.000 

totaal 314.685 123.895 87.400 25.210 18.845 4.695 
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       Door de lage rekenrente zijn de dekkingsgraden de afgelopen tijd hard onderuit gegaan. 
De lage rekenrente maakt toekomstige pensioenen als het ware duurder. Er moet namelijk 
meer gespaard worden om straks hetzelfde pensioen te kunnen betalen. Hierdoor is het 
opgebouwde beleggingstegoed op dit moment ontoereikend om de pensioenaanspraken te 
kunnen betalen. Om het al opgebouwde beleggingstegoed volledig te laten aansluiten op 
de pensioenaanspraken en daarmee op het juiste niveau te brengen dient er een extra 

koopsom van € 222.200 te worden gestort. 
 
 Bij de toelichting op de gecommitteerde reserves staat een bedrag toegelicht van 50.000 

en 100.000. Het verschil is echter €198.628,00. Waaruit bestaat het verschil  (€48.628,00) 
Dit wordt uitgezocht 

 De gevolgen van de aangenomen amendementen uit de begroting worden aan alle raads- 

en commissieleden gestuurd (over 14 dagen). 
 De taakstelling met betrekking tot de digitale bibliotheek is niet gehaald, vanwege het 

ontbreken van beleid. De aan de bibliotheek opgelegde taakstelling is wel gehaald.   
06b Wijziging van de gemeenschappelijke regeling BsGW 

Agendapunt 6b en 6g zijn gezamenlijk behandeld.  
Alle Limburgse gemeenten kunnen aansluiten bij de BsGW indien hun bestanden aan bepaalde 
kwaliteitscriteria voldoen. Ze betalen ook een bepaald bedrag aan “entreegeld”. Indien er in 

een gemeente veel mensen zijn die kwijtschelding krijgen, dan gaat dit niet ten koste van het 
resultaat van andere gemeenten. De BsGW is alleen een uitvoeringsorgaan.   
Indien mensen bezwaar maken tegen de WOZ waarde, en vervolgens in het gelijk worden ge-
steld, als is de bijstelling maar minimaal, dan hebben ze recht op volledige vergoeding van de 
proceskosten. Enkel bureautjes maken hier handig gebruik van door heel veel bezwaren in te 
dienen. De BSGW heeft hiervoor een voorziening gemaakt, waaraan alle gemeenten meebeta-
len. Er wordt thans door de VANG gepoogd hierin middels wetswijziging verandering in te 

brengen. De commissie dringt aan op spoed. 
Beide voorstellen zijn rijp voor bespreking in de raad, en voor wat de commissie betreft kan dit 
bij hamerslag. 

06c Controleprotocol accountant t.b.v. onderzoek jaarstukken 2014 
De meeste fracties spreken zich uit voor opname van de volgende speerpunten: 
 Zekerheid geven over de normalisatie van het resultaat (welke incidentele posten zitten in 

het resultaat en worden deze terecht bestempeld als incidenteel);  

 Rapporteren (in het accountantsverslag) over de kwaliteit van de risicoparagraaf;  
De VVD fractie wenst als speerpunt met name  

 Rapporteren over specifieke projecten binnen de grondexploitaties respectievelijk niet 
in exploitatie genomen gronden (keuze maken welke projecten). 

Daarnaast pleit fractie Ronduit Open om bij een volgende aanbesteding voor accountants mee 
te nemen de meerkosten indien er gekozen wordt voor een lager foutentolerantiepercentage.  

De voorzitter concludeert dat de raad zich kan uitspreken over de voorgestelde speerpunten. 
06d Aanwijzen accountant voor de boekjaren 2015 – 2018 

De voorzitter doet verslag van zijn bevindingen tijdens de aanbestedingsprocedure. Hij heeft 
samen met raadslid Mw.G.Teeuwen, en de ambtenaren de heer G. Janssen en Mw. M. Hermes 
deel uitgemaakt van de afvaardiging die zich bezig heeft gehouden met het keuzeproces. De 
keuze voor Deloitte als accountant was unaniem en iedereen zat op dezelfde lijn.  
De commissie acht het voorstel rijp voor bespreking in de raad. De heer Hermans maakt nog 

een voorbehoud met betrekking tot bespreken of hamerslag. Hij zal de vertrouwelijke bijlagen 
eerst bestuderen en geeft hierna bericht of hij nog wil bespreken tijdens de raadsvergadering. 

06e Inname standpunt over ontwerp begrotingswijziging 2014 Veiligheidsregio 
De heer Coolen wil de motie overnemen van de gemeente Maasgouw. Geantwoord wordt dat 

de fracties vrij zijn om de motie voor of tijdens de raadsvergadering in te dienen en in stem-
ming te brengen. De commissie acht het voorstel bespreekrijp voor de raadsvergadering. 

06f Vaststellen belastingverordeningen inclusief legesverordening 
De vragen gaan met name over de Legesverordening. De heer Hermans merkt op dat vorig 
jaar is toegezegd dat de Leges kostendekkend zouden zijn, en dat deze waarschijnlijk door 
slimmer te werken omlaag konden. Nu ziet hij alleen verhogingen van 20 – 125 %. Is er dan 
niet slimmer gewerkt, of hoe zijn  ze te verklaren. Geantwoord wordt dat er enkele stappen 
met betrekking tot digitalisering en binnen Vitaal Leudal nog niet gezet zijn, en dat zijn rand-
voorwaarden om  dit te kunnen doorvoeren.  

Opgemerkt wordt, dat bijvoorbeeld de Leges bij ontheffingen om personenvervoer (rolstoel) 
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mogelijk te maken in een bestelauto met 125% is gestegen. Deze zwakke groep in de samen-

leving wordt dan extra gepakt. Kan dit niet anders.  
Er wordt kennis genomen van dit statement, en zal in de raadsvergadering herhaald kunnen 
worden als politiek statement. Uitgangspunt is kostendekkendheid.  
Daarnaast wordt gevraagd of differentiatie mogelijk is bijvoorbeeld voor verenigingen die eve-
nementen organiseren. Anders moet dit gebeuren via een beroep op het leefbaarheidsfonds, 

en dit is alleen rondpompen van geld. Het blijkt mogelijk om een differentiatie toe te passen 
voor organisaties voor sociaal cultureel werk of sport.  
De commissie acht het voorstel rijp voor bespreking in de raad. 

06g Toetreding 10 nieuwe gemeenten tot de BsGW 
Zie agendapunt 6b 

06h Beleidsplan integrale veiligheid 2015 – 2018 Weert, Nederweert en Leudal 

Op dit moment zijn er geen vragen over het plan, en de commissie acht het stuk rijp voor be-
spreking in de raad. 

06i Verordening marktgelden 
Gevraagd wordt of er overleg heeft plaatsgevonden met de marktkooplieden over de verho-
ging. Indien dit niet het geval is geweest, dan moeten deze zo spoedig mogelijk op de hoogte 
worden gebracht, na het raadsbesluit. De commissie ontvangt zo spoedig mogelijk bericht of 

dit overleg heeft plaatsgevonden. De gelden zijn niet kostendekkend, maar de gemeente vindt 

het belangrijk dat er een markt is. De commissie acht het voorstel bespreekrijp. Of dit bij ha-
merslag kan is afhankelijk van het feit of er vooraf overleg heeft plaatsgevonden.  

07 Vanuit de raad doorverwezen naar de commissie 
Er zijn door de raad geen stukken doorverwezen naar de commissie 

08 Aan de commissie gerichte stukken ter bespreking 
Er zijn geen aan de commissie gerichte stukken voor deze vergadering 

09 Stand van Zaken 

09a Vitaal Leudal, Stand van zaken 
Er wordt een korte toelichting gegeven over de stand van zaken door Mw. Van Aaken. Financi-
eel loopt het proces in de pas, in de uitvoering heeft het plan wel vertraging opgelopen vanwe-
ge de wisseling van de secretarisfunctie. 

09b Openstaande actiepunten 
Er zijn geen openstaande actiepunten 

09c Langetermijnkalender 
De commissiegriffier heeft een langetermijnkalender gemaakt voor de vergaderingen. Hierop 
kan de commissie aanvullingen doen. De kalender wordt daarnaast gevuld met de gegevens 

uit de voorraadkalender van de diverse afdelingen/portefeuillehouders. Het betreft een plan-
ning, en wijzigingen kunnen daarin optreden. De lijst wordt telkens vernieuwd en bij elke ver-
gadering aan de commissie ter kennis gebracht. 

10 Ter afsluiting 

10a Mededelingen  
Geen mededelingen 

10b Rondvraag 
De heer Graef vraagt nogmaals naar de financiële consequenties van de nieuwe terrasverorde-
ning. Deze vraag zal in Decos raadsvragenprocedure worden uitgezet 
De heer van Kessel heeft vragen over de situatie rondom de gemeenschapsaccommodatie in 
Neeritter. De portefeuillehouders Verlinden en van de Beuken pakken dit gezamenlijk op, en 

binnenkort wordt een oplossing verwacht. 
De heer van Kessel vraagt naar de consequenties van de beoogde “afschaffing” van de reken-
kamer. Dit zal verder in de komende presidiumvergadering worden besproken.  

10c Sluiting 
De voorzitter sluit de vergadering om 22.00 uur onder dankzegging voor de geleverde inbreng. 

 


